
BIT International Student Personal Statement

个人陈述是申请材料中的重要组成部分，通过陈述你的学习背景、学术兴趣等方面，能帮助学校更好的了解你。个人陈述应不少于1,000字，并用汉语或英文书写。
[bookmark: _GoBack]Your personal statement is an important part of your application: by giving us your education background and academic interests etc., it will help us to know you better. Your personal statement should be no less than 1,000 words in length and should be written in English or Chinese.
Note: 
1. 所有项目申请者都需陈述前5个问题。All applicants are required to answer the first 5 questions. 
2. 硕博学历项目申请者重点阐述问题3和4。Q3 and Q4 are the most important ones to demonstrate for master and Phd degree program applicants.

	教育背景Education Background（从高中开始From High School）

	
	From
（开始时间）
	To
（结束时间） 
	Full School Name
（就读学校全称）
	Degree
（学历）
	Major
（专业）
	Your Average Score (GPA)
	Full Score
（总分）

	e.g.1
	2018.9
	2021.7
	XXX
	High school
	Science
	3.75
	4

	e.g.2
	2017.9
	2021.7
	XXX
	Bachelor
	Law
	87
	100
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姓名Name:                                   国籍Nationality:
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	1. 自我介绍（性格、家庭、爱好等）
Introduce yourself (personality, family, hobby etc.)










	2. 为什么选择到中国留学？
Why would you choose to study in China?










	3. 为什么报考北京理工大学和你的专业？（硕博项目申请者请详细阐述你的研究兴趣和背景）
Why would you choose BIT and the major? (If you are applying for a master or Phd degree program, your research interests and background are what we mainly review.)







	4. 请介绍你的学术成果
Please introduce your academic achievements (papers, patents, awards etc.)











	5. 请介绍你参加过的社会活动、实习实践、志愿活动等项目
Please introduce the social activities, internship and voluntary work you have experienced.






	6. 其他补充说明Others 
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